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Na stronie internetowej Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych ukazaÅ‚o siÄ™ (ale nie jest Å‚atwo
znaleÅºÄ‡) ogÅ‚oszenie o konkursie na prezesa Stadniny Koni MichaÅ‚ów. MoÅ¼na siÄ™
zgÅ‚aszaÄ‡ do 20 wrzeÅ›nia. ANR zastrzega sobie, Å¼e: PostÄ™powanie kwalifikacyjne moÅ¼e
byÄ‡ w kaÅ¼dym czasie i bez podania przyczyny zakoÅ„czone bez wyÅ‚onienia kandydata. 
Warto zwróciÄ‡ uwagÄ™ na jeden z warunków, jakie musi speÅ‚niaÄ‡ kandydat na prezesa spóÅ‚ki
w MichaÅ‚owie. OtóÅ¼ musi zÅ‚oÅ¼yÄ‡: OÅ›wiadczenie o co najmniej dziesiÄ™cioletnim
staÅ¼u pracy, w tym co najmniej siedmioletnim staÅ¼u pracy na stanowisku kierowniczym.
Ten warunek wyklucza AnnÄ™ DurmaÅ‚Ä™, która obecnie peÅ‚ni obowiÄ…zki prezesa.

Nie Å¼ebym chciaÅ‚ toczyÄ‡ o niÄ… bój. Jedynie zwracam uwagÄ™, jak Agencja NieruchomoÅ›ci
Rolnych sama sobie zaprzecza. Po odwoÅ‚aniu bardzo doÅ›wiadczonego i bardzo skutecznego
prezesa, jakim byÅ‚ Jerzy BiaÅ‚obok, postawiÅ‚a na mostku kapitaÅ„skim tego flagowego okrÄ™tu
ANR kogoÅ›, kto nigdy tam nie powinien siÄ™ znaleÅºÄ‡. Z powodu braku potrzebnego
doÅ›wiadczenia i staÅ¼u menedÅ¼erskiego. Teraz ten bÅ‚Ä…d naprawia, ale jednoczeÅ›nie mówi
wyraÅºnie &ndash; poprzedni ruch, jeÅ›li chodzi o obsadÄ™ stanowiska prezesa w SK MichaÅ‚ów,
byÅ‚ bÅ‚Ä™dem.  A co do pani DurmaÅ‚y &ndash; staraÅ‚a siÄ™ &ndash; jak to okreÅ›liÅ‚a
Å›wietnie znajÄ…ca michaÅ‚owskÄ… stadninÄ™ pani Agnieszka Bojanowska &ndash; &bdquo;nie
sypaÄ‡ piasku w tryby dobrze funkcjonujÄ…cego mechanizmu&rdquo;. Nie zrobiÅ‚a Å¼adnego
ruchu, po którym przyzwoici ludzie powinni zaprzestaÄ‡ podawaÄ‡ jej rÄ™kÄ™ (choÄ‡ na finiszu o
maÅ‚o do tego nie doszÅ‚o). StaraÅ‚a siÄ™ przetrwaÄ‡ niczym bakteria (okreÅ›lenie kogoÅ› innego,
które mi siÄ™ podoba). Nie przetrwaÅ‚a. I tyle jej historii w MichaÅ‚owie. Tajemnica? A teraz z innej
beczki. Nadal nie wiemy, za ile zostaÅ‚a sprzedana ostatecznie klacz Al Jazeera. PoniÅ¼ej moja
korespondencja w tej sprawie z ANR i z SK Janów Podlaski.  Pan Witold StrobelRzecznika prasowy
ANR  Szanowny Panie,  Prezes SK Janów Podlaski potwierdziÅ‚ fakt sprzedaÅ¼y klaczy Al Jazeera,
ale odmówiÅ‚ podania ceny, za jakÄ… zostaÅ‚a sprzedana, tÅ‚umaczÄ…c, Å¼e musi mieÄ‡
zgodÄ™ ANR na jej podanie.Pytam wiÄ™c: za ile Al Jazeera zostaÅ‚a sprzedana? Lub proszÄ™ o
wydanie zgody prezesowi Pietrzakowi na podanie ceny.  Marek Szewczyk Oto odpowiedÅº:  Witam
Panie Redaktorze,  w tej sprawie proszÄ™ zwracaÄ‡ siÄ™ bezpoÅ›rednio do SK Janów.  Z
powaÅ¼aniem Witold Strobelrzecznik prasowy ANR  No to siÄ™ zwróciÅ‚em:   Do Pana
SÅ‚awomira PietrzakaPrezesa Stadniny Koni Janów Podlaski   Szanowny Panie Prezesie,  W trybie
ustawy o prawie prasowym zwracam siÄ™ z pytaniem, za jakÄ… sumÄ™ zostaÅ‚a sprzedana klacz
Al Jazeera?  PowoÅ‚ujÄ…c siÄ™ na PaÅ„skÄ… odpowiedÅº, jakiej udzieliÅ‚ mi Pan telefonicznie na
to pytanie, zwróciÅ‚em siÄ™ w tej sprawie do Agencji NieruchmoÅ›ci Rolnych. ZaÅ‚Ä…czam
odpowiedÅº, jakiej mi udzieliÅ‚ rzecznik prasowy ANR, z której wynika, Å¼e Agencja nie ma nic do
tego, czy prezes stadniny moÅ¼e udzieliÄ‡ odpowiedzi, czy nie. Wynika teÅ¼, Å¼e Agencja nie
zabrania Panu udzielenia odpowiedzi na to pytanie.ProszÄ™ zatem o odpowiedÅº.  Z powaÅ¼aniem
Marek Szewczykdziennikarz niezaleÅ¼nywww.hipologika.pl Nie dostaÅ‚em Å¼adnej odpowiedzi  
Marek Szewczyk  
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